

Client Name 客戶名稱	Client Code 客戶編號
---------------------	---------------------

本人/吾等作出以下声明：

I/We hereby make the following statement:

- (a) 确认所有用以支持投资活动及相关结算的资金均来自内地以外的合法来源；
Confirm that all funds supporting the investment activities and related settlements originate from lawful sources outside Mainland China;
- (b) 确认本人/吾等没有因曾使用可疑或伪造文件而令帐户遭到任何持牌法团或银行关闭或暂停；
Confirm that I/we have not had any account closed or suspended by any licensed corporation or bank due to the use of suspicious or forged documents;
- (c) 本人/吾等承诺，如书面声明中的资料出现任何更改，会在七个营业日内通知宝巨证券有限公司；及
Undertake to notify PC Securities Limited within 7 business days in the event of any changes to the information provided in this written declaration; and
- (d) 本人/吾等确认并明白，宝巨证券有限公司可能会按执法机构或监管机构的要求，披露本人/吾等的个人及其他相关资料。
Confirm and understand that PC Securities Limited may disclose my/our personal and other relevant information upon request from law enforcement agencies or regulatory authorities.

确认声明

Declaration and Confirmation



通过勾选此方框，本人/吾等确认并同意以上所有声明。

By checking this box, I/we confirm and agree to all the statements above.

■ Signature 簽署	
Signature of Main Account Holder 主要帳戶持有人 簽署	(If applicable) Signature & Name of Authorized Person / AE (如適用) 授权人士 / 客户经理 簽署及姓名
Signature of Joint Account Holder 联名帳戶持有人 簽署	

Date Executed	FOR OFFICE USE ONLY		Date Received
Remark			
Signature Verified by	B.O. Maker	B.O. Checker	R.O.